
Zápis 

ze 4. zasedání akademického senátu FTOP ze dne 23.06.2021 

Přítomni: doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D., Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., Ing. Eliška Purkarová, Ph.D., 

Ing. Jiří Kroužek, Ph.D., Ing. Veronika Váchová, Ing. Zdeněk Varga, Ing. Jaromír Valtr, 

Bc. Robert Kvaček, Bc. Blanka Pilátová 

Hosti: Ing. Daniel Maxa, Ph.D., Ing. Jaroslav Aubrecht, Ing. Matěj Hušek, Ing. Milan Petrák, 

doc. Ing. David Kubička, Ph.D., MBA 

Schválený program (9/0/0) 

1. Projednání rozpočtu fakulty 
2. Informace z kolegia děkana 
3. Informace z AS VŠCHT 
4. Informace z K3S 
5. Stipendia doktorandů  
6. Diskuze ke změně volebního řádu AS VŠCHT 
7. Diskuze k volbě děkana 
8. Různé 
9. Prezentace Technopark Kralupy 

1. Projednání rozpočtu fakulty 
Akademický senát FTOP VŠCHT Praha schvaluje rozdělení finančních prostředků FTOP pro rok 2021 

(9/0/0). 

2. Informace ze zasedání kolegia děkana 
Ing. Veronika Váchová informovala AS FTOP o dění na kolegiu děkana 

a) Projektové centrum: Každá fakulta bude mít jednu pracovnici (pro FTOP Ing. Stočesová), která 
primárně bude pomáhat s přípravou a zadáváním projektů do GAP, výpočtem mezd podle 
pravidel a bude spojkou mezi žadatelem a ekonomickým a personálním oddělením.  

b) Od července bude místo stravovacích příspěvků zaveden paušál 50 Kč/den. 
c) Volba děkana fakulty.Senát by se měl připravit na volbu děkana.. 
d) Nový formulář profilu zaměstnance: Bude sloužit jako podklad pro hodnocení zaměstnanců. 

Do profilu bude mít přístup jen děkan a vedoucí ústavů. 
e) E-doktorand propojení s OBD. 
f) Na Ministerstvo spravedlnosti byla zaslána žádost o pozastavení znalecké činnosti. 
g) Byla zakoupena nová budova v ulici Jankovcova. 
h) Pedagogické aktivity se budou přepisovat z MIS, FIS a SIS do OKbase. Časem by se mělo jednat 

o hlavní platformu. 
i) Jmenování fakultních koordinátorů, kteří pomáhají tvořit rozvrhy – za FTOP by to mohl být 

Ing. Jan Bindzar, Ph.D. 
j) Zavedení evidence podniků nabízejících praxe pro studenty. 
k) 8. 5. 2021 byli prezidentem republiky jmenováni noví profesoři a mezi nimi byl profesorem 

jmenován i Vladimír Kočí 

3. Informace ze zasedání AS VŠCHT 
Ing. Jaroslav Aubrecht informoval AS FTOP o dění na jednání AS VŠCHT 

a) AS VŠCHT se zaobíral otázkami strategického rozvoje VŠCHT 
b) Byl schválen rozpočet VŠCHT. 



c) Byla zakoupena budova v ulici Jankovcova. 

4. Informace ze zasedání kolegia studentských senátů a spolků K3S 
Ing. Veronika Váchová a Bc. Robert Kvaček informovali AS FTOP o dění na K3S 

a) Výroční zpráva o činnosti a hospodaření VŠCHT byla schválena. 
b) Z personálního oddělení byla uvolněna data s úvazky studentů doktorských studijních 

programů. Bude snaha získat i data z jednotlivých děkanátů o stipendiích studentů doktorských 
studijních programů a byla přislíbena i pomoc tato anonymizovaná data zkompletovat a 
zpracovat. 

c) Z diskuze na K3S vyplynulo, že by jednotliví fakultní senátoři měli podpořit návrh profesora 
Cibulky ke zveřejnění stipendií doktorských studentů jednotlivými děkanáty. 

d) Bylo řešeno i pedagogické stipendium doktorských studentů. Byla provedena analýza 
pedagogické zátěže doktorandů. 

e) Projekt přechodu školních úložišť do cloudových úložišť byl posunut nejméně o rok, tento krok 
je závislý na radě výpočetního centra. 

f) Ke zlepšení situace doktorandů bude potřeba zvýšit mzdy mladých výzkumníků a odborných 
asistentů. Současný stav vede k prodlužování doby studia. Současný systém demotivuje 
nejlepší doktorandy zůstávat na VŠCHT po dokončení studia (bylo by vhodné získat data 
o absolventech). Nedochází k valorizaci stipendií, MŠMT by se je mělo snažit navázat na 
minimální mzdu. 

g) Vitriol (studentská cena pedagogům): Za poslední týden se připravila propagační kampaň 
a nominační formulář pro studenty. Nominace probíhají do konce srpna.  Informace o ceně a 
návod je k dispozici na webu aktivni.vscht.cz Ceny budou rozděleny do 6 kategorií (fakulty a 
celoškolské ústavy). Předávání studentských cen je plánováno na Plesu chemiků. 

h) Seznamovací kurzy se plánují v normálním režimu. 
i) Kolejní síť a wifi: Doběhlo výběrové řízení. Kvůli odstávce bylo spuštění odsunuto na červenec, 

aby nebylo narušeno zkouškové období.  
j) Kolejní rada: Byla diskutována veřejná přístupnost zasedání během pandemie. Volby do Kolejní 

rady proběhly bez problémů. Dobrou zprávou je zvyšující se volební účast. 
k) Uhelna: Řeší se změna režimu využívání na respirium + přednášková místnost. Zatím není zcela 

vyřešený rezervační systém. 
l) Digitalizace administrativy: Nyní elektronická potvrzení o studiu. Řeší se spojení SIS s CESNET. 

Dále jsou v řešení elektronické podpisy dokumentů, jde o první krok k elektronickému oběhu 
dokumentů. Potřebný rozpočet je odhadován na 400–500 tisíc Kč. Rozpočet VŠCHT byl 
nedávno schválen velkým senátem bez zahrnutí tohoto projektu, což může způsobit potíže 
s financováním. 

m) Turnaj v e-sportech: V rámci Šípkova poháru se odehrál turnaj v počítačových hrách, který měl 
velký úspěch (800 unikátních sledujících).  

5. Stipendia doktorandů (dopis prof. Cibulky z AS VŠCHT) 

Akademický senát FTOP VŠCHT Praha projednal bod Stipendia doktorandů a plně podporuje školní 

aktivity směřující ke zmapování reálného stavu příjmů doktorandů. Současné platy doktorandů 

vnímáme jako dlouhodobý problém konkurenceschopnosti VŠCHT o talentované pracovníky a jejich 

motivaci. Proto plně podporujeme děkanát FTOP ve věci součinnosti s vedením školy v záležitosti 

financování doktorandů, včetně poskytování dat v anonymizované formě. (9/0/0) 

6. Diskuze ke změně volebního řádu AS VŠCHT 
Ing. Veronika Váchová seznámila senátory s rozdíly ve stávajícím a navrhovaném volebním řádu 

a s návrhy implementací některých stávajících bodů do navrhovaného volebního řádu. Senát si stanovil 

konečný termín pro úpravy a připomínkování navrhovaného volebního řádu na 21.7.2021. Po tomto 



termínu předá Ing. Zdeněk Varga výsledný návrh volebního řádu ke kontrole právnímu oddělení 

VŠCHT. 

7. Diskuze k volbě děkana 
Senát zvážil využití fakultnách stránek, sociálních sítí a mailů k informování o chystané volbě děkana. 

Ing. Jaroslav Aubrecht předal znalosti o shánění rektora a doporučil senátu hledat kandidáty se 

vztahem k  FTOP. Senát se rozhodl oslovit ve věci využití sociálních sítí k proklamaci volby děkana 

Oddělení komunikace VŠCHT a domluvit se na finální strategii do 21.7.2021. 

8. Různé 
Bc. Robert Kvaček vznesl dotaz, zda vedoucí ústavů dostatečně motivují vyučující ke zpětným vazbám 

ve studentských anketách. Senát se shodl, že motivace vedoucích ústavů ke studentským anketámse 

mezi ústavy liší a optimálním způsobem pro její navýšení je informační sdělení od prorektora pro 

pedagogiku.  

9. Prezentace Technopark Kralupy  
Ředitel Technoparku Kralupy Ing. Milan Petrák senát seznámil se strukturou, cíly i historií Technoparku. 

Technopark řeší převážně inovace a aplikovaný výzkum v několika pracovních skupinách a jeho 

prostorová kapacita je již zcela naplněna. Rozšíření spolupráce s FTOP s ohledem na potřeby ústavů 

v rámci věděcko-technických činností v prostorách Technoparku nepřipadá příliš v úvahu. Velký 

potenciál pro FTOP však má právě otevírané centrum CirkTech. 

Doc. Ing. David Kubička, Ph.D., MBA seznámil senát s aktuální spoluprací Technoparku Kralupy s FTOP 

v oblasti technologií ropy a katalýzy. 

Následně byl senát proveden jednotlivými odděleními ředitelem technoparku  a seznámen 

s přístrojovým vybavením. 

  

 

Zapsal          Za správnost 

Ing. Jaromír Valtr        Ing. Zdeněk Varga 

 


